
Com�n diu en p�blic que la ubicaci� del Trueta ser� l'Ç�ltimÈ

que es decidir�

El conseller de Salut no amaga en reunions internes que la seva opci�

preferencial �s Salt.

El conseller de Salut, Toni Com�n, inaugurant el nou

CAP de Platja d«Aro

El conseller de Salut, Toni Com�n

[http://www.diaridegirona.cat/tags/toni-comin.html], va insistir ahir

queno hi ha pressa per decidir la ubicaci� del nou hospital Trueta

[http://www.diaridegirona.cat/tags/hospital-josep-trueta.html], una

futura infraestructura que es disputen Salt i Girona des de fa anys.

ÇN«he parlat amb tothom que n«ha volgut parlar i tothom hi est�

d«acord, que hem de fer les coses en l«ordre que toca. No ho

discuteix ning�. Aix� vol dir, que la decisi� sobre el lloc ser� l«�ltimÈ, va dir Com�n en lainauguraci� del nou CAP

de Platja d«Aro. Dins d«aquest ÇtothomÈ va encabir tots els agents del territori i l«alcaldessa de Girona,Mar ta

Madrenas [http://www.diaridegirona.cat/tags/mar ta-madrenas.html], amb qui assegura que es Çposen molt

f�cilment d«acordÈ quan parlen sobre el Trueta i que Çla qualitat assistencialÈ ser� Çel criteri b�sic d«aquesta

decisi�È. Una decisi� que va assegurar que Çno �s un tema de colors pol�ticsÈ i que Çels interessos de par tit no

entren en una decisi� com aquestaÈ.

Com�n, que sempre ha deixat al descober t en algunes reunions internes que la seva opci� preferencial �s Salt,va

detallar per qu� ara no toca prendre la decisi�. Va exposar que, primer s«ha d«enllestir el pla estrat�gic de la

regi� sanit�ria de Girona: Ç �s tan impor tant que par teix d«un treball t�cnic molt labori�s i per tant no es fa en

tres diesÈ. Despr�s caldr� def inir el model assistencial de l«atenci� especialitzada i, f inalment, elaborar el pla

funcional per al nou Trueta. ÇLlavors es podr� veure qun �s el terreny m�s adequatÈ, va relatar. ÇNo podem

saber el lloc idoni encaraÈ, va insitir.

Sobre quan podria estar acabat alguns dels passos detallts per Com�n, el mateix conseller va exposar que no

podia Çdir una data de f inalitzaci� del pla estrat�gicÈ i va aprof itar per reiterar que Çla idea �s no prendre

decisions sobre res, sense tenir el pla estrat�gic acabat. I tothom ho ha sentit de la meva boca i a tothom li ha

semblat correcte i imprescindible que s«ha de seguir un ordreÈ. ÇPrimer cal el pla estrat�gic, que ens ha

d«explicar quina ha de ser la posici� del Trueta en termes assistencials en el conjunt de la regi�; quina ha de ser

la relaci� del Trueta en relaci� amb el Santa Caterina; amb els altres hospitals de la regi�; i f ins a quin punt volem

que s«integrin els hospitals en una xarxa assistencial �nica, que �s cap on anemÈ, va dir.

ÇEls professionals amb els quals dialogo, tots, entenen que el lloc �s la decisi� �ltimaÈ, va tornar a explicar

davant la insist�ncia dels periodistes. Com�n va admetre con�ixer que el doctor Ramon Brugada, cap de servei



de Cardiologia del Trueta, est� redactant un document, amb el supor t d«altres caps de servei

[http://www.diaridegirona.cat/girona/2017/05/05/brugada-busca-supor ts-nou-trueta/844401.html], per exposar la

seva prefer�ncia perqu� el nou Trueta es faci al costat del Santa Caterina de Salt: ÇM«ha arribat que estan

treballant un possible document i que quan el tingui me«l mirar�È, va af irmar. Va assegurar queahir no tenia

previst reunir-se amb ell a Girona ni en cap altre punt dels que va visitar. ÇEstic a l«espera que tothom que vulgui,

l«alcaldessa o altres agents del territori, em proporcionin ref lexionsÈ sobre aquest tema. ÇEstem receptiusÈ, va

assenyalar.

Ell mateix va indicar que Çpodria semblarÈ que tirar endavant el pla estrat�gic i tot el que se«n deriva podria

semblar un proc�s etern Çsi no f�ssim inversions al vell Trueta. Perqu� el nou Trueta no el comen�arem a fer

l«any vinentÈ. En aquest sentit va insistir que el nou Trueta ser� Çuna de les grans inversions del pa�sÈ, per� va

admetre que s�n Çconscients que mentrestant els ciutadans de la regi� sanit�ria mereixen un cer t nivell de

qualitat i que el nou Trueta �s una inversi� tan gran que necessitara uns anys per construir-se i posar-se en

funcionamentÈ i que per aix� ara estan fent millores milion�ries a l«actual edif ici. Ara

[http://www.diaridegirona.cat/comarques/2017/03/21/comencen-obres-ampliar-urgencies-lhospital/835829.html]s«estan

fent obres a Urg�ncies

[http://www.diaridegirona.cat/comarques/2017/03/21/comencen-obres-ampliar-urgencies-lhospital/835829.html],

est� acabada la primera fase de l«UCI per a neonats i l«UCI pedi�trica, i durant el 2017 es far� la licitaci� per

projecte executiu de la segona fase. A m�s, ja s«ha licitat la redacci� del projecte executiu del nou bloc quir�rgic.
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